
 Pinyin -- 拼音 

 Course Descrip�on 

 Panda Pinyin is a practical and effective Pinyin crash course, which is suitable for all users who need to learn 
 Pinyin and lays a good foundation for literacy, correct pronunciation, word dictionary search, Pinyin typing, etc. 
 Adopting the teaching method of "initial vowel syllable,” each pinyin letter is equipped with a physical 
 demonstration of syllables and tones and a text explanation of pronunciation, which can help learners quickly 
 master the rules of pinyin. At the same time, each lesson is equipped with catchy nursery rhymes and poems to 
 consolidate the learning content and enhance the learning interest and knowledge. 

 课程描述 

 《熊猫拼音》是一套实用有效的拼音速成课程，适用于所有需要学拼音的用户，为识字、正确发音、查 

 字词典、拼音打字等打好基础。采取“声母—韵母—音节”的拼读教学方法，每个拼音字母都配有音 

 节、声调的肢体演示和发音口形的文字讲解，可以让学习者迅速掌握拼音的规律。同时每一课配有琅琅 

 上口的儿歌和诗歌，以巩固学习内容，增强学习趣味性和知识性。 


